



ILCB

Institute of Language Communication and the Brain

ILCB Newsletter

March 2018

-- French version below

To come

NEXT CALL FOR PROJECTS

The next deadline for applying to the ILCB Call for Projects is **Sunday 25th March**

[Read more](#)

OPEN POSITIONS

The ILCB is opening **2 PhD and 2 Postdoc Fellowships** for 2018.

Opening of the applications: 15th March 2018

More info on the website soon.

EDUCATION:

The **applications for the new Master in Cognitive Science** are open from 1st March 2018 to 31st May 2018. Spread the word to potential future students.

Meetings will be held to present the Master

- 6th March, 18:30, Campus Schuman, room A012
- 7th March, 18:00, Campus St Charles, Amphi Marsiani

EXECUTIVE BOARD MEETING

The next Executive Board will be held on **Tuesday 3^d April**

LUNCH TALK

Friday 6th April

Salle des vouîtes, Campus St Charles

12h: Talk ; 13h: Lunch

The computational neuroanatomy of speech production in the context of a dual stream framework for language

- **Greg Hickok** (Center for the Neurobiology of Learning & Memory - University of California, Irvine)

[Read more](#)

UPCOMING EVENTS

All the Lunch Talks to come this semester are now announced on our [Lunch Talks page](#).

Christian Lorenzi, David Poeppel, and Jean-Luc Nespoulous will be visiting the ILCB and will give talks. Check the page new for updates.

It just happened

PROJECTS AWARDED

L'ILCB is delighted to announce that 5 projects have been awarded in February:

- **Workshop « Speaker Odissey »** (Jeff Bonastre)
- **Workshop WACAI** (Magali Ochs)
- **4th International Conference of INT** (Pascal Belin)

- **Apprentissage du sens de nouveaux mots chez l'adulte dyslexique : étude comportementale et électrophysiologique** (Pascale Colé, et Mireille Besson)

www.ilcb.fr

-- French version

À venir

PROCHAIN APPEL À PROJETS

La prochaine échéance pour déposer des demandes de projets à l'ILCB est **dimanche 25 mars**
[En savoir plus](#)

LANCEMENT DES BOURSES DOC & POSTDOC 2018

L'ILCB offre **2 bourses doctorales et 2 bourses postdoctorales** pour l'année 2018.
 Ouverture des candidatures : 15 mars 2018.
 Plus d'information prochainement sur le site

FORMATION

Les candidatures pour le Master de Sciences Cognitives sont ouvertes du 1^{er} mars 2018 au 31 mai 2018. N'hésitez pas à faire circuler l'information aux potentiels étudiants !

Des réunions d'information sont prévues :

- 6 mars, 18h30 : Campus Schuman, salle A012
- 7 mars, 18h : Campus St Charles, Amphi Marsiani

PROCHAIN CONSEIL DE DIRECTION

Le prochain conseil de direction se tiendra **mardi 3 avril**.

LUNCH TALK

Vendredi 6 avril

Salle des voûtes, campus St Charles

12h : Conférence ; 13h : Lunch

The computational neuroanatomy of speech production in the context of a dual stream framework for language

Greg Hickok (Center for the Neurobiology of Learning & Memory - University of California, Irvine)

[En savoir plus](#)

ÉVÈNEMENTS À VENIR

Tous les lunch talks du semestre sont désormais annoncés sur notre [page Lunch Talks](#)

Nous accueillerons Christian Lorenzi, David Poeppel, et Jean-Luc Nespoulous.

Consultez la page, pour vous tenir au courant des mises à jour.

Récemment

PROJETS SOUTENUS

L'ILCB a le plaisir d'annoncer qu'il a soutenu 5 projets en février :

- **Workshop « Speaker Odissey »** (Jeff Bonastre)
- **Workshop WACAI** (Magali Ochs)
- **4th International Conference of INT** (Pascal Belin)
- **Apprentissage du sens de nouveaux mots chez l'adulte dyslexique : étude comportementale et électrophysiologique** (Pascale Colé, et Mireille Besson)

www.ilcb.fr